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                                                 INTERPELACJA 

 

Dot: nowych stacji Poznańskiego Roweru Miejskiego 

 

                                      Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W imieniu mieszkańców zachodniego Poznania, uprzejmie proszę o posadowienie stacji 
Poznańskiego Roweru Miejskiego na osiedlu Winiary, najlepiej w rejonie przystanku 
autobusowego "Os. Winiary", blisko bloków i ludzi. Dotąd tak duże osiedle jak to, nie zostało 
objęte systemem, co jest działaniem nieracjonalnym.  
 
Drugą stację uprzejmie proszę umieścić w rejonie plaży nad jeziorem Rusałka, gdzie miałaby 
ogromne powodzenie. Nad Maltą są aż trzy, a nie widzę powodu, by dyskryminować 
zachodni Poznań.  
 
Obie powyżej wymienione stacje uzupełnią  system i będą miały z pewnością wysoką 
frekwencję.  
 
Poznań” miastem rowerów”, zdaniem mieszkańców,  nie na Winiarach i nad  Rusałką, mimo 
dobrych rozwiązań drogami rowerowymi.  
Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do w/w prośby. 

 

 

                                                            Z poważaniem 

                                                            Lidia Dudziak 
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